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Uttalelse om fjerning av eiendomsskatt 2016-2019 

 

 

Fagforbundet mener at utfasing av eiendomsskatten ikke er et vel gjennomtenkt  forslag fra 

posisjonen i kommunestyret. 

 

Eiendomsskatten har gått seg til hos innbyggerne det er ikke prat om så mange kronene i 

måneden og vi får  ti ganger så mye igjen. 

Eiendomsskatten  går til fellesskapet og gode tjenester for innbyggerne dette mener  

Fagforbundet er bra for kommunen vår. 

 

Hvis det blir  dårligere, dyrere eller reduserte tjenester da   vil det komme sterke reaksjoner.  

Kan jo nevne Flerbrukshall i Torpa (ikke blir bygget), dyrere barnehage SFO, dyrere og 

lengere saksbehandlingstid og ikke minst at brukere av hjemmetjenester eks lengere  ventetid 

og kortere tid til hjelp i hjemmet  hele kommunen. 

 

Har pratet med mange medlemmer, ansatte og innbyggerne og de vil heller ha eiendomsskatt  

enn dårligere tjenester. 
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